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Vragen ex artikel 40 Reglement van Orde van de Gemeenteraad 

 

Van  : Fractie PvdA 

Betreft  : BloemendaalSamen 

Datum  : 28 februari 2018 

 

In de tweede helft van 2014 is gestart met de website BloemendaalSamen.nl, als onderdeel van de 

veranderingen binnen het sociaal domein.  Een brief dd. 27 februari 2018 met concrete casuïstiek, 

aangedragen namens  de Stichting Oorlogshistorie Bloemendaal over door de adviesraad genomen 

beslissingen, is voor ons aanleiding om het college de volgende vragen voor te leggen. Aangezien 

deze brief mede aan uw college is gericht nemen wij aan dat u kennis hebt van de inhoud. 

 

1. Aanvragen worden beoordeeld door een adviesraad onder onafhankelijk vooritterschap 

vanuit de WMO raad. Graag ontvangen wij een overzicht van de verleende en afgewezen 

subsidies gedurende de afgelopen jaren, met daarbij de reden voor toekenning dan wel 

afwijzing. 

 

2. Wat was het budget (redactioneel beheer, technisch beheer, communicatie/promotie, 

ondersteuning initiatieven) over de afgelopen jaren, en is dit budget ook werkelijk besteed? 

 

3. Is er met betrekking tot het functioneren van BloemendaalSamen een waarderingsonderzoek 

gedaan onder de gebruikers, zo ja: wat zijn daarvan de resultaten, zo nee: is het college 

bereid een dergelijk onderzoek in te stellen? 

 

4. Hoeveel ontvangers van de Nieuwsbrief van BloemendaalSamen zijn er? 

 

5. De PvdA wil graag weten of initiatiefnemers de weg naar de site voldoende weten te vinden. 

Om hoeveel berichten per jaar gaat het? 

 

6. De brief van de Stichting Oorlogshistorie Bloemendaal stelt onder meer aan de orde de 

kennelijke onduidelijkheid over de toepassing door de Adviesraad van de criteria voor 

toekenning van subsidies. 

a. Hoe weegt het college die notie in deze casus? 

b. Is het college in de praktijk betrokken bij beslissingen door de adviesraad over 

toekenning van subsidie? 

c. Wij willen graag duidelijkheid over wanneer aanvragers zich kunnen richten tot 

BloemendaalSamen en wanneer de Subsidieverordening van de gemeente van 

toepassing is. 

7. De PvdA wil graag in de komende periode in de commissie Samenleving een evaluatie wijden 

over het initiatief Bloemendaal Samen. De beantwoording van deze vragen zullen/kunnen  

daarbij mede worden gebruikt. Is het college bereid de raad te zijner tijd daarover een 

startnotitie te doen toekomen? 

 

Namens de fractie PvdA, 

 

Henk Schell  


